

Germany has one more new Square Dance Club Deutschland ist um einen Square Dance Club reicher

On Saturday, 5 November 2016 a foundation meeting of the "Colourful Dancers Herborn" took place in Herborn, Hessen. The idea arose from this year's Hessentag whose programme also included American modern Square Dance. Also the name of the new club has its origins from here; the theme of the Landesfest (Hessentag) was "So colourful is life". Our badge shows the Herborn castle, a landmark of our beautiful timber frame city.

Starting January 2017 we dance on Wednesdays from 19:30 hrs to 21:30 hrs in the Bürgerhaus in Herborn/Burg. We cordially invite all interested people to come to our first official club evening on 18 January 2017.

Translated by: Margot Wilhelm



V. l.: Thomas Gehrmann, Geesche Debus, Simon Hartmann, Bruno Zamponi, Patricia Schulzendorf, Sabine Zamponi, Michael Debus, Gabrielle Schulzendorf (Foto: Katharina Weber)

Am Samstag, den 05.11.2016 fand im hessischen Herborn die Gründungsversammlung der „Colourful Dancers Herborn“ statt. Die Idee hierfür entstand beim diesjährigen Hessentag, bei dem auch der amerikanische modern Square Dance auf dem Programm stand. Auch der Name des neuen Clubs findet hier seinen Ursprung; das Motto des Landesfestes lautete „So bunt ist das Leben“ (Herborns Motto lautet „So bunt wie das Leben“). Unser Badge zeigt das Herborner Schloss, ein Wahrzeichen unserer schönen Fachwerkstadt.

Ab Januar 2017 tanzen wir mittwochs von 19.30-21.30 Uhr im Bürgerhaus in Herborn/ Burg. Zu unserem ersten offiziellen Clubabend am 18.01.2017 sind alle Interessierten herzlich eingeladen.

Der Vorstand der „Colourful Dancers Herborn“ setzt sich wie folgt zusammen:

President: Geesche Debus
Vice-President: Bruno Zamponi
Treasurer: Sabine Zamponi
Secretary: Patricia Schulzendorf
Clubcaller ist Thomas Gehrmann.

